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Fietstocht (nieuwe) inwoners 
Blijkbaar is er nauwelijks belangstelling voor deze fietstocht, daarom is besloten deze wederom niet door 
te laten gaan.  
 

Verkeer, Openbare ruimte en veiligheid 

Rotonde 
Bij de gemeente zijn er klachten binnengekomen m.b.t. de verkeersonveilige situatie bij de rotonde, o.a. 
door de aanwezigheid van het kunstwerk. De gemeente wil de reactie van de dorpsraad weten. De 
dorpsraad is van mening dat het kunstwerk behouden moet blijven en de gemeente de mogelijkheden 
moet onderzoeken om het kunstwerk te verplaatsen naar een andere locatie in Oeffelt. De gemeente 
gaat hierover intern overleggen. Tevens is de gemeente verzocht om een verkeerskundige te laten kijken 
naar de huidige opzet van de rotonde met de vele toegangswegen, de busbaan en mogelijke 
verbeteringen die uitgevoerd zouden kunnen worden.  

 

Kerkstraat Zuid-fietspad 
De gemeente gaat de provincie inschakelen om hier een oplossing voor te vinden. 

 
Beugenseweg 
Het voornemen van de gemeente is om hier een plateau aan te leggen. Het voorstel van de dorpsraad is 
om de huidige midden geleider uit te breiden (zoals de ingang vanuit Cuijk). 
 
Verlichting fietspad Oeffelt-Cuijk  
Eind mei zal er een gesprek met de gemeente plaatsvinden om dit door te nemen 

 

Commissie Wonen 

Brakels Eng 
De aanleg van het elektriciteitsnetwerk kan pas op zijn vroegst in maart/april 2025 plaatsvinden door 
Enexis. Pas als dat gebeurd is kan er gestart worden met de verdere werkzaamheden. Om de, naar onze 
mening, onnodige vertraging verder te voorkomen zijn een aantal oplossingen naar het college van B&W 
gestuurd met het verzoek om een reactie.  
 
Caravanstalling  
Ook dit traject loopt nog steeds. De projectontwikkelaar is in gesprek met de gemeente over zijn plannen 
t.a.v. dit gebied. Ook dit plan is onderdeel van de eerder genoemde brief aan het college van B&W. 
 
 
 



 

 

WIU Gemeente  
De volgende onderwerpen worden door de gemeente meegenomen in hun planning: 

• Waar mogelijk meer bomen op de speelveldjes en pleinen. 

• Slechte staat van onderhoud van sommige wegen en pleinen: de gemeente is de huidige staat en 
capaciteit van de riolering in Oeffelt aan het onderzoeken. Zodra duidelijk is waar de riolering 
vervangen moet gaan worden wordt ook het onderhoud van deze wegen/pleinen meegenomen.  

 
Informatieavond wateroverlast op 17 april 
Op deze door de gemeente georganiseerde avond werd er aan de, helaas kleine groep, aanwezigen 
gevraagd waar in Oeffelt wateroverlast plaats kan vinden bij hevige buien. Deze informatie werd 
vervolgens getoetst aan berekeningen die de gemeente zelf uitgevoerd had. Gelukkig waren er alleen 
maar overeenkomsten, waarbij de situatie rondom de Ganzenpoel het meest opvalt. De gemeente gaat 
nu plannen ontwikkelen om het risico op wateroverlast in de toekomst te verminderen. 
 


